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 PROTOKÓŁ NR XXXIX/22 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 20 września 2022 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. 

Protokołowała Katarzyna Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie 

Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w obradach uczestniczy 13 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XXXIX Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radny Wieczysław Gościk, 

5. Radny Jerzy Gryc, 

6. Radna Iwona Kalinowska, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Anna Kulesza 

9. Radny Mirosław Nos, 

10. Radna Anna Petelska, 

11. Radna Dorota Popławska, 

12. Radna Małgorzata Popławska, 

13. Radny Wysocki Andrzej. 

Nieobecna podczas stwierdzania quorum: Radna Monika Ratyńska, Radna Alina Gościk. 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad 

XXXVII oraz XXXVIII Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki 

lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Szefa Wojskowego Centrum Rekrutacji w Białymstoku dotycząca współpracy w 

sprawach związanych z obronnością państwa oraz promocji obronności i służby wojskowej. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania przez Gminne Centrum Kultury w Gródku planu 

finansowego za pierwsze półrocze 2022 r. 

6. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Gródku planu 

finansowego za pierwsze półrocze 2022 r. 

7. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2022 r. 

8. Rozpatrzenie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025, 

w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć inwestycyjnych. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2037. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć́ pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli przedszkoli i innych placówek 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, 

zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gródek. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy najmu nieruchomości na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. 

15. Pytania i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Przyjęcie protokołu obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Gródek. 

18. Przyjęcie protokołu obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Gródek. 

19. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego porządku 

obrad XXXIX sesji Rady Gminy. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza zaproponował, aby usunąć punkt 3 proponowanego porządku 

obrad, z uwagi na nieobecność szefa Wojskowego Centrum Rekrutacji w Białymstoku.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne usunięcie z porządku obrad 

dotychczasowego punktu 3. 

Głosowało 12 radnych: 

za - 12,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad. Wobec braku pytań i uwag odczytał porządek obrad, a następnie poddał go pod 

głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych: 

za - 13,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż 

porządek obrad XXXIX sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały 

zrealizowane. 
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Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Radny Jerzy Gryc zapytał o to kto wycenia działki gminne, które Gmina sprzedaje? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że wyceną zgodnie z przepisami zajmuje się 

uprawniony rzeczoznawca. 

Przewodniczący Rady, w odniesieniu do dodatkowych prac na ulicy Zamkowej, zapytał co 

zostanie wykonane? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że gdy projektowano ulicę Zamkową, a przede 

wszystkim zagospodarowanie Góry Zamkowej wraz z dojazdem, nie było możliwości zaprojektowania 

chodnika. Nawet po jednej stronie. Na znacznej długości tej drogi są prywatne nieruchomości, więc 

trzeba było wcześniej załatwić wszelkie formalności z tym związane. Przede wszystkim, nie mogła tam 

powstać droga z chodnikiem. To był powód, dlaczego pierwotnie nie dostaliśmy dofinansowania. 

Zrobiliśmy to, w taki sposób, żeby otrzymać środki zewnętrzne na ulicę Zamkową. Chodnik 

najprawdopodobniej powstanie dodatkowo, poza projektem. Nie znaleźliśmy wykonawcy na tę drugą 

część projektu, a więc będzie realizowana w roku 2023, w ramach ogłoszonego przetargu. Po prostu 

trudno jest teraz o wykonawcę drewnianych obiektów, takich jak wieża widokowa. 

Przewodniczący Rady zapytał o naprawę drogi, od drogi krajowej do Grzybowiec. Której 

dokładnie drogi będzie dotyczyła naprawa? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że naprawa dotyczy drogi gminnej.  

Radny Mirosław Nos w odniesieniu do spotkania z Wojewodą, na którym poruszano temat 

ruchu granicznego, zapytał, czy wspomniano o otwarciu przejścia w Kuźnicy Białostockiej. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że obecnie, kolejka jest mniej odczuwalna. 

Zakładamy, że już nie będzie się zwiększać. W planach pana Wojewody jest również utworzenie 

tzw. miejsca postoju tirów w okolicy przejścia granicznego. Te projekty w tej chwili są organizowane. 

Przejście graniczne w Kuźnicy Białostockiej ma szansę zostać otwarte, ale prawdopodobnie jeszcze nie 

w tym roku.  

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni otrzymali Informację o przebiegu wykonania 

przez Gminne Centrum Kultury w Gródku planu finansowego za pierwsze półrocze 2022 r., która była 

przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy w dniu 15 września 2022 r. Następnie 

zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. Wobec braku pytań i uwag, 

stwierdził, iż przedmiotowa informacja została przyjęta. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni otrzymali Informację o przebiegu wykonania 

przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Gródku planu finansowego za pierwsze półrocze 2022 r., która 

była przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy w dniu 15 września 2022 r. Następnie 

zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji. Wobec braku pytań i uwag, 

stwierdził, iż przedmiotowa informacja została przyjęta. 

 



4 
 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni otrzymali Informację o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2022 r., która była przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji 

Rady Gminy w dniu 15 września 2022 r. Następnie zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do 

przedłożonej informacji. Radni nie zgłosili uwag, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o 

przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożona informacja została pozytywnie zaopiniowana przez komisje. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni otrzymali Informację o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć 

inwestycyjnych, która była przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy 

w dniu 15 września 2022 r. Następnie zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonej 

informacji. Radni nie zgłosili uwag, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożona informacja została pozytywnie zaopiniowana przez komisje. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, radni otrzymali wraz z 

zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Zmieniony projekt uchwały otrzymaliśmy dzisiaj przed sesją. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska wskazała, iż z uwagi na zaistniałą sytuację i konieczność 

wprowadzenia jeszcze trzech zmian do budżetu, należało również zaktualizować zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Pierwsze dwie pozycje się nie zmieniają, jednakże w zakresie przedsięwzięć 

ujętych w WPF, wprowadza się nowe zadanie, zakup samochodu do dowożenia o wartości wydatków 

na poziomie 180 000 zł, z czego w bieżącym roku kwota 10 000 zł to zaliczka, a w roku 2023 r. 

- pozostała część wartości tego zadania. Aby móc zawrzeć umowę, zadanie to należało wprowadzić do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na 

lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIX/331/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, stanowi 

załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu) 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2022 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Zmieniony projekt 

uchwały otrzymaliśmy dzisiaj przed sesją. Przewodniczący Rady zwrócił się do Skarbnika Gminy o 

omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska wskazała, iż w stosunku do pierwszej wersji uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r. w uzasadnieniu dodano punkty 23-25. 

W związku z planowanym zawarciem umowy o współpracę z Nadleśnictwem Waliły na realizację 

wspólnego zadania pod nazwą remont drogi od DK65 do miejscowości Grzybowce zwiększa się plan 

dochodów oraz plan wydatków Urzędu Gminy Gródek o kwotę pomocy 30 200 zł. Wartość zadania 

oszacowano na kwotę 60 300 zł. Ze względu, na to, że są to środki, a nie dotacja, takie zmiany może 

wprowadzić jedynie Rada Gminy. Kolejny punkt obejmuje zakup nowego samochodu do dowożenia 

dzieci. Należało to zadanie wprowadzić i podzielić wydatki. Ponadto, zwiększono wartość zadań 

w załączniku „wykaz zadań i limity wydatków na zadania inwestycyjne na 2022 rok” tj. na zadanie 

„Poprawa efektywności energetycznej remizy OSP Gródek poprzez wykonanie kompleksowej 

termomodernizacji” - zwiększenie o kwotę 6 500 zł, z uwagi na konieczność zakupu tablicy 

informującej o dofinansowaniu zadania oraz na wydatki związane z wymianą rur kanalizacyjnych. 

Kolejne zadanie „Przebudowa drogi gminnej ulica Piękna w Waliłach-Stacji w gminie Gródek”, 

zwiększa się o 2 000 zł, z uwagi na zakup tablicy informującej o dofinansowaniu zadania i montaż 

instalacji fotowoltaicznych z magazynami energii na budynkach użyteczności publicznej.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Gródek na 2022 r. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Gródek na 2022 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIX/332/22 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r., stanowi załącznik Nr 7 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć́ pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli przedszkoli i innych placówek 
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przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych 

w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gródek, radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć́ pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz 

nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 

6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Gródek. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć́ pedagogów, pedagogów specjalnych, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie 

i dzieci młodsze, zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIX/333/22 Rady Gminy w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć́ 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz 

nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze, zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gródek, stanowi 

załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu nieruchomości na czas oznaczony nie 

dłuższy niż 10 lat, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu nieruchomości na czas oznaczony nie 

dłuższy niż 10 lat. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 
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wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy najmu nieruchomości na czas 

oznaczony nie dłuższy niż 10 lat, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIX/334/22 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia 

umowy najmu nieruchomości na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat, stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu 

pomnika przyrody, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie pozbawienia statusu 

pomnika przyrody. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

pozbawienia statusu pomnika przyrody, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIX/335/22 Rady Gminy w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody, stanowi załącznik Nr 10 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych. 
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Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos -1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

w zakresie dróg powiatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIX/336/22 Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 14  

 Radny Grzegorz Borkowski podziękował służbom mundurowym za pilnowanie granicy, 

dzięki czemu mieszkańcy strefy przygranicznej czuli się bezpiecznie. Podziękował także Panu 

Wojewodzie Podlaskiemu Tomaszowi Madrasowi za pomoc w przeciwdziałaniu wykluczeniu 

transportowemu, poprzez organizację dopłat do połączeń autobusowych na trasie Białystok-Gródek. 

 Radny Mirosław Nos, korzystając z obecności radnych powiatowych – Anny Grycuk oraz 

Eugeniusza Siemeniuka, zapytał, czy mogliby udzielić informacji na temat bieżących i planowanych 

przez Powiat Białostocki inwestycji drogowych. 

 Radny Powiatu Białostockiego Eugeniusz Siemieniuk odpowiedział, że obecnie omawiana 

jest droga przez Wiejki. Droga do Straszewa jest planowana, ale nie w tym roku. Projekt drogi do 

Słuczanki zostanie wykonany. Zapotrzebowanie jest oczywiście dużo większe, ale bez udziału 

dofinansowania z budżetu Gminy w wysokości 50% wartości zadania, nie da się nic zrobić. Drogi: 

Dzierniakowo, Borki, Podozierany są w planach, ale nie jest to kwestia 2023 r. 

 Radna Powiatu Białostockiego Anna Grycuk wspomniała, że ostatnio poprawił się stan drogi 

do Dzierniakowa. Przejezdność poprawiła się po podsypaniu nawierzchni żwirem. Poruszyła też kwestię 

problemów drogowych w miejscowości Waliły-Dwór, związanych ze stojącą wodą. Powiat podjął 

działania w kierunku wykonania odwodnienia.  

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że powiatowe inwestycje drogowe skumulowały 

się na 2023 r. będzie to droga w Wiejkach, Straszewie i I etap w Słuczance. 2023 r. będzie ciężkim 

rokiem, chociażby na wysokość dofinansowania do tych dróg, przez Gminę. Przy tym, mamy 

zaplanowany szereg inwestycji własnych tj. budowę budynku Urzędu Gminy i planowane budowy dróg. 

Powiat Białostocki zaplanował także modernizację drogi Załuki-Waliły. 

 Radna Anna Petelska podziękowała radnym powiatowym za przeforsowanie sprawy zakrętu, 

dzięki temu sytuacja na drodze ulegnie poprawie. 

 Radna Iwona Kalinowska zwróciła się z prośbą o utwardzenie kruszywem ulicy Suchej 

w Waliłach-Stacji. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że jeszcze dzisiaj pracownicy Urzędu dokonają 

oględzin. Następnie, poinformował, że do Urzędu wpłynął wniosek o dofinansowanie zakupu nowego 

radiowozu i na kolejnej sesji Rady Gminy spróbujemy zaplanować ten wydatek w budżecie. Obecna na 

sesji asp. Bożena Wilińska podziękowała za informację i zapewniła, że radiowóz trafi do 

funkcjonariuszy Posterunku Policji w Gródku. 
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 Radny Janusz Cimochowicz zgłosił naprawę drogi w obrębie wsi Zielona. Powiedział, 

że należy zrobić porządek z zaroślami i wyrównać nawierzchnię. Zwrócił uwagę także na problem, 

powstały ze względu na kolejkę TIRów, czyli bardzo ograniczony wjazd do Wierobi. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza zapewnił, że zostanie wystosowane pismo do Wojewody 

z prośbą o poprawę bezpieczeństwa. Naprawa drogi we wsi Zielona została zlecona do realizacji, 

a wcześniej został częściowo naprawiony stan przejezdności dróg w tym rejonie. 

 Przewodniczący Rady poruszył sprawę wykupu mieszkań przez mieszkańców bloku, którzy 

na swoje zapytania skierowane do Urzędu Gminy, nie otrzymali odpowiedzi. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że wycena mieszkań została zlecona 

rzeczoznawcy. Procedura jest czasochłonna, ale zainteresowani mieszkańcy na pewno doczekają się 

możliwości wykupienia mieszkań w najbliższym czasie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że według jego wiedzy, to rzeczoznawca już dawno 

dokonał wyceny tych wszystkich mieszkaniach. Jakaś informacja powinna zostać skierowana do 

mieszkańców. 

Zastępca Wójta Lilia Waraksa powiedziała, że na pewno w tej chwili nie odpowiemy, czy 

wysłano odpowiedź do mieszkańców czy nie. Należałoby zajrzeć do akt sprawy i wtedy ewentualnie 

będzie pewność, czy wysłano informację, czy też sporządzono notatkę z rozmowy telefonicznej.  

Ad. 15 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Gródku Magdalena Łotysz powiedziała, że w dniu 

dzisiejszym został złożony do pana Wójta oraz pana Przewodniczącego Rady wniosek związany 

z wykonaniem górki saneczkowej i skateparku. Rozwój fizyczny dzieci i młodzieży jest niezmiernie 

ważny. Ułatwmy to dzieciom w miarę naszych możliwości. Bardzo proszę o ujęcie w budżecie 

na przyszły rok, chociaż wykonanie planu na tę inwestycję. To rodzice zgłosili się o pomoc w tej 

sprawie. Następnie, poruszyła temat projektu „Teatr Polska” W tym roku będzie to Teatr Łaźnia Nowa 

z Krakowa w dniu 9 października 2022 r. Będziemy też wykonywać wystawę poświęconą Zakładowi 

Przemysłu Dziewiarskiego KARO w dniu 22 października 2022 r. Do Gródka wraca także Jesień 

Bardów i to odbędzie się 30 października 2022 r. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy w dniu dzisiejszym ustalono, że nie wiadomo czy przy 

planowaniu budżetu na 2023 r. będzie możliwość jakichkolwiek dodatkowych propozycji do budżetu. 

Na pewno problemem będzie zapewnienie środków na zadania bieżące oraz na zadania inwestycyjne, 

na które już otrzymaliśmy środki zewnętrzne: budowę Urzędu Gminy, drogi gminne czy też 

zaplanowane wiaty rekreacyjne w 3 miejscowościach. Niebawem ma zostać uruchomiony nabór 

wniosków do programu Interreg Polska-Litwa VI-A, a w chwili obecnej mamy przygotowany projekt 

na zagospodarowanie terenów nad zalewem w Zarzeczanach, uwzględniający wiele ciekawych 

przedsięwzięć. Nie jestem pewien czy znajduje się tam również budowa skateparku, a jeżeli nie, to 

spróbujemy właśnie tam to ująć. 

Sołtys sołectwa Królowy Most Lilia Tomaszewska zwróciła się z prośbą o podsypanie drogi 

do Królowego Stojła, która po deszczu zmieniła się w „jedną wielką rzeczkę”.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że przy takim rodzaju dróg mogą powstawać 

problemy. Nie tak dawno naprawialiśmy nawierzchnię tej drogi, otrzymałem podziękowania, 

a po miesiącu znów jest problem. 
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Sołtys sołectwa Królowy Most Lilia Tomaszewska dodała, że pobocze jest wyższe od drogi 

i tak naprawdę podsypywanie nic nie da. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza zgodził się, że nie wystarczą w tym przypadku półśrodki. 

Należy zaplanować gruntowną modernizację drogi. 

Sołtys sołectwa Radunin Janusz Warpechowski, nawiązał do ostatniej wizyty Dyrektora PGE 

na jednej z sesji Rady Gminy, który miał przekazać informację dotyczącą Radunina. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że skontaktuje się z Dyrektorem PGE, a informację 

przekaże sołtysowi. 

Sołtys sołectwa Borki Halina Lisowska poprosiła o utwardzenie drogi w swoim sołectwie 

i zapytała, kiedy to będzie możliwe. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza zapewnił, że droga zostanie naprawiona w miarę możliwości. 

Sołtys sołectwa Borki Halina Lisowska podziękowała za wykonanie żwirowania drogi 

do Borek, ale dodała, że niestety nie dało zbyt dobrych efektów, bo droga przypomina tarkę. 

Sołtys sołectwa Bielewicze Henryk Gorodowienko, podziękował w imieniu mieszkańców za 

tabliczki z numerami domów, które zostały ustawione przy drogach. Zwrócił jednak uwagę, 

że zapomniano o 2 numerach. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przyjął informację do wiadomości i powiedział, że wyjaśni 

co było powodem pominięcia 2 tabliczek. Zapewnił, że zostaną one niezwłocznie zakupione. 

Sołtys sołectwa Bobrowniki Lech Małaszewski poruszył sprawę porzucanych rowerów 

w pobliżu przejścia granicznego. Białorusini przejeżdżają przez granice rowerami, które potem 

porzucają byle gdzie. 

Przedstawiciel Placówki Straży Granicznej w Bobrownikach kpt. Marcin Bielawiec 

odpowiedział, że dopóki to nie zagraża bezpieczeństwu, funkcjonariusze SG nie mogą nic w tej sprawie 

zrobić. 

Ad. 16 

            Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień 

do udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Gródek. W związku 

z powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokół z XXXVII Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

Ad. 17 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do 

udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy Gródek. W związku 

z powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
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Głosowało 11 radnych:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 2. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokół z XXXVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XXXIX Sesji Rady Gminy został 

zrealizowany. Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom 

sesji, a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Uchwała Nr XXXIX/331/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037; 

7. Uchwała Nr XXXIX/332/22 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r.; 

8. Uchwała Nr XXXIX/333/22 Rady Gminy w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć́ 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz 

nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze, zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gródek; 

9. Uchwała Nr XXXIX/334/22 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia 

umowy najmu nieruchomości na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat; 

10. Uchwała Nr XXXIX/335/22 Rady Gminy w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody; 

11. Uchwała Nr XXXIX/336/22 Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 

12. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

13. Potwierdzenie odbioru materiałów na XXXIX Sesję Rady Gminę Gródek; 

14. Nagranie z obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Przewodniczący Rady  

    

                 Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   

    podinspektor Katarzyna Anchimowicz 


